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Saksliste 
 
1. Godkjenning av innkalling og dagsorden 
2. Valg av protokollfører og 2 medlemmer til å skrive under protokollen sammen med 

møteleder. 
3. Styrets årsberetning 
4. Regnskap 
5. Drift - og investeringsbudsjett for inneværende år og en 4-årig økonomiplan. 
6. Endring av vedtekt i forbindelse med økning av andelsinnskudd 
7. Fastsettelse av gebyrer for inneværende år 
8. Innkomne forslag med styrets forslag til vedtak 
9. Valg   

 
Sak 01/25:  Godkjenning av innkalling og dagsorden. 
 
Forslag til vedtak: Innkalling og dagsorden godkjennes. 
 
Sak 02/25: Valg av protokollfører og 2 medlemmer til å skrive under protokollen 
sammen med møteleder. 
 
Vedtak: XX og YY skriver under protokollen. 
 
Sak 03/25: Styrets årsberetning for 2024 
a) Styret: 
Styret i Beisfjord Vannverk SA har i året 2024 hatt følgende sammensetning: 
Leder   Bård Henning Larssen 
Nestleder  Terje Sjursen 
Sekretær   Arild Sundby 
Styremedlem  Lars-Erik Wirtz 
Styremedlem  Per Eivind Hansen 
Kasserer  Rolf-Morten Karlsen 
 
Varamedlemmer:  
til styret  Arnt Hansen 
   Egil Karlsen 
    
Valgkomite  Ivar Ravn 

Mathias Holand 
Jan Inge Sundby 

 
Styret har hatt 3 styremøter og behandlet 8 saker i 2024. 
 
3.1 Ledningsnettet 

a) Fornying av ledningsnettet 
Det er ikke utført fornyelse av ledningsnettet i 2024 
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b) Oversikt over ledningsnettet 
 

Oversikt over ledningsnettet og kummer  
Oversikt over ledningsnettet Antall m 
PVC 5375 
PE 6091 
SUM 11466 
Oversikt over alder  
1967 - 1968 311 
1971 - 2000 6749 
ETTER 2000 4406 
SUM 11466 
ANTALL KUMMER 71 
ANTALL BRANNKULER 41 
ANTALL MERKESTENGER 58 
ANTALL MERKEPLATER 26 
Antall kummer uten stenger 12 
Antall brannkummer uten merkeplate 17 

 

 
 
 
 
 
 
  

 
 

c) Vanntrykket i ledningsnettet 
Det er en kjent utfordring med vannmengde/trykk i øvre del av Kvanta ved stort vannforbruk i 
nettet typisk i vanningssesongen. Det har ikke vært rapportert spesielle hendelser i 2024  i 
forhold til trykk. Vannverket dobler nå pumpekapasiteten ved oppgradering av 
vannbehandlingsanleggene. Pumpene står frem til oppgraderingen avslått uten automatikk på 
trykk. Etter oppgraderingen i 2025 vil de bli satt i auto. Vi har håp om at dette kan bedre 
forholdene ved stort forbruk ved vanning. Vi hadde en leverandørbefaring på dette i 2024. Hvis 
det nye pumpeanlegget ikke gir tilstrekkelig bedring vil vi vurdere ett lokalt trykkøkningsanlegg 
på nettet. Punktet tas ut av prosjektplan inntil vi ser om det nye anlegget løser problematikken. 

d) Annet: 
Spyling av ledningsnettet utført 07.04.2024.  
 
3.2 Grunnvannskilden fra pumpehuset 

Vår sekundære drikkevannskilde fra pumpehuset på sørsiden leverer grunnvannsfiltrert 
drikkevann automatisk ved lavt trykk i ledningsnettet når pumpene er aktivert i Auto. Den leverer 
også som primærkilde når fargetallet pga flom fra inntaket vårt i Mølnelva er(flom) er høyt. Dette 
er typisk i vår og høstflommer.  
 
Driftstid på pumpene i 2024 var 634 timer mot 335timer i 2023. 
Det er foretatt 35 rutinekontroller i pumpehuset som inkludere lufting av pumpene.  
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UV anlegget fungerer men er nå blitt nærmere 30år. Mattilsynet var på tilsyn 22.05.2024. 6.sep. 
2024  fikk vi vedtak med avvik på vannbehandlingen pga manglende rensebarriere/UV ved 
Lakselva. 

07.06.2024 ble pumpene avslått og ikke lenger satt i automatikk mht trykk etter samråd med 
Mattilsynet. Vi er pålagt kokevarsel så lenge vi må bruke grunnvannskilden vår. 

3.3 Inntaket i Mølnelva 

Det er blitt utført vanlig vedlikehold uten store feiler i 2024. 

Det er utført 93 rutinekontroller i UV huset og dammen mot 76 i 2023. Utvidelsen skyldes at 
pumpehuset er avstengt for leveranse i h.h. til vedtak av Mattilsynet. 

Kvartsvindu renset 46 ganger. Kvartsrør er renset 13 ganger. Jetsil renset 4 ganger. Sil i dammen 
kostet 6 ganger. Aggregat testet 3 ganger.  

01.07.2024 Skiftet defekt stengeventil til backup. 

07.04.2024 ble det utført spyling av kummene i UV huset. 

UV anlegget fungerer men er nå blitt nærmere 30år. Mattilsynet var på tilsyn 22.05.2024. 6.sep. 
2024  fikk vi vedtak med avvik på vannbehandlingen pga utdatert anlegg og alder. 

3.4 Vannkvalitet 

Vannverket har utført sin årlige innrapportering til Mattilsynet for 2024, denne er godkjent i 
tilsynsrapport. 

I 2024 endret vi prøveplan og intensiverte kontroll av brønnene i Lakselva pga historikken med 
koliforme bakterier. 

Mattilsynet var på tilsyn ved vannverket 22.05.2024. 6.sep. 2024  fikk vi vedtak med avvik på 
vannbehandlingen både ved Mølnelva og Lakselva. Ved Mølnelva pga utdatert anlegg og alder og 
ved Lakselva pga manglende rensebarriere/UV. Grunnvannskilden har de senere årene hatt en 
dårlig utvikling med økende antall avvik med koliforme bakterier i vannprøvene. Vi er enige med 
Mattilsynets vurderinger og har inkludert UV-anlegg ved Lakselva i beskrivelse for nye 
vannbehandlingsanlegg.  

Vi fikk også krav om plangodkjenning fra Mattilsynet innen 15.januar 2025. Dette søkte vi om 
utsettelse på og fikk ny frist til 1. september 2025. Ved innlevering ble det klart at Mattilsynet 
skulle ha en endringsgodkjenning og ikke plangodkjenning. Endringsgodkjenning ble levert 
23.05.2025 og er under behandling av Mattilsynet. Kommunelegen er også informert ihht 
drikkevannsforskriften. 

3.5 Eierskifte av andeler. 

Andelshaverne plikter å melde fra til Vannverket når andelen skifter eier. Alle nye 
abonnenter gjøres oppmerksom på dette ved tilknytning på følgende måte: 

Andelshaveren plikter å varsle A/L Beisfjord Vannverk ved salg av andelen og ved 
forandring av grunnlaget for vannavgiften 

Ifølge vedtektene følger andelen eiendommen 
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Det viser seg at noen ikke varsler fra om eierskifte og forandring av avgiften. Vannverket 
vil med dette gjøre oppmerksom at på at andelshaverne har plikt til å varsle Vannverket 
ved eierskifte og forandring av grunnlaget for vannavgiften.  

Forslag til vedtak: Styrets beretning godkjennes. 

Sak 04/25:  Regnskap 

      Se vedlegg. 

Forslag til vedtak: Regnskapet godkjennes. 

Sak 05/25:  Drift - og investeringsbudsjett for inneværende år og en 4-årig 
økonomiplan 

Punkt 1: Oppgradering av UV anlegget ved Mølnelva gjennomføres i 2025. 

Punkt 2: Nytt UV-renseanlegg for pumpehuset på sørsia/Lakselva gjennomføres i 2025. 
Pumpeanlegg ved Lakselva skiftes komplett ut i 2025. Det etableres nå en «skittensone» i huset. 
Det er behov for avløp og oppsamlingskum for rengjøring og hygiene. Det vurderes å skifte ut 
nødsstrømsaggregat ved Mølnelva som er inkludert som opsjon. 
 

Punkt 3: Bygge nytt hus ved demningen. Huset nedenfor demningen er i dårlig forfatning og må 
renoveres eller bygges nytt. Dette bør gjøres for å sikre installasjonene ved demningen. 

 
Punkt 4:  Pumphuset ved Lakselva kan påbygges for å inkludere sanitærrom/toalett og 
evt. ett kombinert administrativt- og møterom for vannverket. Det kan vurderes å 
inkluderes ett utstyr og reservedelsrom som til nå har vært lagret i pumphuset. Under 
prosjektet vil dette utstyret midlertidig anlegges i ekstern brakke. Toalett kan blant annet 
være nødvendig å ha tilgjengelig for eksternt/omreisende servicepersonell ved inngåelse 
av serviceavtale på vannbehandlingsanleggene. Vannverket har i dag avtale med Beisfjord 
idrettslag om bruk av fjordhuset til møter. 
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4 årig økonomiplan med prioritering: 

Punkt  Tekst Tidspunkt Budsjett 
1 Komplett nytt vannbehandlingsanlegg 

inkl. UV, Renovering av innvendige flater 
og ombygging av huset innvendig for 
separasjon av aggregat og skittensone. 

2025 2.000.000kr 

2 Nytt pumpeanlegg ved Lakselva. 
Nytt UV-anlegg i pumphuset  
Riving og renovering av innvendige 
flater. 
Etablering av sluk og tett avløpskum. 
Kjøp av brakke for reservedelslager. 

2025 2.000.000kr 

3 Renovering av hus ved demningen 2026 250.000kr 
4 Utbygging av pumphuset 2027 500.000kr 

 

Forslag til vedtak: Det fremlagte drift og investeringsbudsjettet godkjennes. Styret får 
fullmakt til å signere alle relevante kontrakter for gjennomføring av prosjektene. 

Sak 06/25: Endring av vedtekt i forbindelse med økning av andelsinnskudd 

I henhold enstemmig vedtak i ekstraordinært årsmøte 20.6.2024 gjennomføres økning i hver 
andel i Beisfjord Vannverk SA fra kr 400.- til kr 2.400.- med virkning fra 2025.  Vedtektenes 
§5 endres da til: 

«§5. Andelsinnskuddet, tilkoblingsgebyret og vanngebyr 

1. Andelsinnskudd 

Hver andel er på kr 2.400.-. 
Beregning av antall andeler for de ulike kategorier andelshavere er gitt i tabell 1. 

Beløpet innbetales på foretakets bankkonto ved tegning av medlemskap eller ved økning. 
Summen av andelsinnskuddene utgjør foretakets andelskapital, som inngår i foretakets 
egenkapital. 

Andelsinnskuddet skal ikke forrentes. 

Ved eventuell utmelding har medlemmet ikke krav på å få utbetalt sitt andelsinnskudd. 

Andelene kan ikke omsettes. 

Andelene kan ikke pantsettes eller tas utlegg i. 

Andelen følger eiendommen og overdras til ny eier ved salg av eiendommen. Ny eier er 
juridisk ansvarlig for eventuelt tilgodehavende til Vannverket. 

Det føres andelsregister med eiers navn, bruksnummer og adresse på eiendommen og 
fakturaadresse, samt størrelsen på andelsinnskuddet. Styret utsteder fortrinnsvis 
andelsbevis.»  

Som en konsekvens av avklaringer med Mattilsynet og nødvendige utredninger med hensyn 
til UV anlegg også i Lakselva ble det ikke gjennomført økning av andelsinnskudd i 2024 og 

https://beisfjordvannverk.no/vedtekter/#tabell1
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det foreslås derfor at økningen gjennomføres i 2025 og 2026  jfr årsmøtevedtaket fra 
20.6.2024 sak 3/24/03. I tillegg fremmer styret forslag til årsmøtet at det stemmes og vedtas 
om en økning i andelsinnskuddet i 2027 med inntil kr 2.000.- dersom det er nødvendig. 

Forslag til vedtak: Forslag til endring av vedtektene § 5 vedtas for 2025. Det gjennomføres 
videre en økning av andelsinnskuddet i 2026 med kr 2.000.-. Dersom styret finner det 
nødvendig gir årsmøtet en godkjenning for en økning av andelsinnskuddet også i 2027 med kr 
2.000.- 

Sak 07/25: Fastsettelse av gebyrer for inneværende år 

Vi har en tilfredsstillende driftskapital som gir rom for noe investering hvert år. Behov for evt. 
tilførsel av kapital for planlagte investeringer kommer an på kapasitet for iverksettelse og 
gjennomføringstidspunkt. Styret ber derfor årsmøtet om fullmakt til å etterfakturere eventuelt 
økt årsgebyr med inntil kr 1.000.- inkl.mva ved behov ved større investeringer eller 
utforutsette kostnader som vi ser går vesentlig ut over egenkapital. 

Styret foreslår pr nå ingen endring av avgifter og gebyrer og foreslår derfor årsavgift og 
tilknytningsavgift som følger: 

Tilknytningsavgift: 8.000kr. eks. MVA 

Årsavgift: 4000kr inkl. MVA hus og 6000kr inkl MVA hus med utleie 

Forslag til vedtak: Årsavgift og tilknytningsavgift beholdes på samme nivå pr nå. Styret har 
fullmakt til å etter fakturere eventuell økt årsgebyr med inntil kr 1.000 inkl. mva ved behov ut 
fra investeringer som går vesentlig ut over egenkapital. 

 
Sak 08/25: Evt. innkomne forslag med styrets forslag til vedtak: 

Vedtak: Det er ikke kommet andre innkomne forslag innen annonsert frist 30.05.2025. 
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Sak 09/25: Valg 

Følgende er på valg i 2024: 
 
Leder: 
Bård Henning Larssen 
 
Nestleder: 
Terje Sjursen 
 
Sekretær: 
Arild Sundby 
 
Valgkomite: 
Ivar Ravn 
Mathias Holand 
 
Valgkomiteen forslag er følgende: 

Gjenvalg på Bård Henning Larssen, Terje Sjursen, Arild Sundby og Mathias Holand. Agnar 
Sjursen erstatter Ivar Ravn som leder for valgkomiteen . 

Forslag til vedtak: Valgkomiteens forslag vedtas. 

Vedlegg til dagsorden: Regnskap for 2024 


	ÅRSMØTE

